
Protokół Nr XVI/12
z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej  30 marca  2012 r. 

  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard Szczeciński 

Z uwagi na nieobecność Przewodniczącego Rady Gminy Edwarda Kosmala do prowadzenia obrad 
sesji został wyznaczony  Wiceprzewodniczący  Rady Gminy Bogdan Grabski, który   o godz. 10 00 

otworzył obrady XVI sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył ,że zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło  13 radnych  , 
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowiło quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji i uchwał .
Radny nieobecny :
1.Edward Kosmal – nieobecność usprawiedliwiona 
2.Tomasz Nowicki – nieobecność usprawiedliwiona .
W obradach  sesji  uczestniczył  Wójt  Gminy  Kazimierz  Szarżanowicz  ,  Zastępca  Wójta  Jerzy 
Makowski, Sekretarz Gminy Danuta Żygadło, Skarbnik Gminy Wiesława Łoch  i sołtysi zgodnie z 
listą obecności . 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .
Obradom sesji przysłuchiwali się przedstawiciele prasy lokalnej oraz  radca prawny Roman Janił . 
Protokół  Nr  XV/12 z sesji  Rady Gminy Stargard Szczeciński  z  dnia 02 marca 2012 r.   został 
przyjęty przez radę bez odczytywania tj. - 13 głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się 
„ 0” .
Wobec braku uwag do porządku obrad XVI sesji Rady Gminy -Wiceprzewodniczący Rady  Bogdan 
Grabski   poddał  porządek obrad pod głosowanie w wersji  otrzymanej  przez radnych i  rada w 
obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za”, „przeciw” 0 i głosy 
„ wstrzymujące się „ 0- przyjęła porządek obrad XVI sesji  w brzmieniu jak niżej : 

 1. Sprawy regulaminowe:
- otwarcie obrad XVI sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XV z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 02 marca 

2012 r.  
- zatwierdzenie porządku obrad 

2. Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Koszewie 
4.Podjęcie uchwały dotyczącej wyrażenia opinii w sprawie zmiany nazwy i siedziby gminy 
   Stargard Szczeciński 
5.Podjęcie uchwały dotyczącej wyrażenia opinii w sprawie zmiany nazwy siedziby powiatu 
6.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Grzędzice  
7.Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryfy dla zbiorowego
   zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków
8.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
   zbiorowego  odprowadzania ścieków 
9.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
   zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stargard Szczeciński w 2012 roku  
10.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
11.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2012 r.
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12.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  wieloletniej 
prognozy finansowej 

13.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/78/11 Rady Gminy Stargard Szczeciński z 
dnia 16 września 2011 roku 

14.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/79/11 Rady Gminy Stargard Szczeciński z 
dnia 16 września 2011 r. 

15.Ocena funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb mieszkańców 
gminy 

     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
16.Ocena funkcjonowania bibliotek, świetlic wiejskich, przedszkoli oraz klubów sportowych na 
     terenie gminy 
     Stanowisko Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
17.Analiza wydatków na płace, nagrody, szkolenia i delegacje służbowe Gminnej Biblioteki 
     Publicznej w Klępinie za 2011 r.
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
18. Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
19. Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
20.Odpowiedzi na interpelacje radnych
21.Wolne wnioski i zapytania
22.Sprawy różne
23.Ustalenie terminu następnej sesji
24.Zamknięcie obrad  sesji
Ad.1
Jak wyżej . 
Ad.2
Interpelacje nie zostały zgłoszone . 
Ad.3
Podjęcie uchwały Nr XVI/139/12 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Koszewie 
Wiceprzewodniczący Rady Bogdan Grabski  z  uwagi  na brak  uwag i  pytań  ze strony radnych 
poddał projekt uchwały po odczytaniu  pod głosowanie .
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 11 głosami "za" ,  2 
głosami  "przeciw"  i  0  głosów  "wstrzymujących  się”  podjęła  uchwałę  Nr  XVI/139/12  ,  która 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu . 
Ad.4
Podjęcie uchwały Nr XVI/140/11 dotyczącej wyrażenia opinii w sprawie zmiany nazwy i
siedziby gminy Stargard Szczeciński
Wiceprzewodniczący rady poinformował ,że  komisje rady negatywnie zaopiniowały zmianę nazwy
 Gminy Stargard Szczeciński z siedzibą w  Stargardzie Szczeciński na Gminę Stargard z siedzibą w 
Stargardzie . Zapytał , czy w sprawie tego projektu uchwały są pytania bądź uwagi . 
Z uwagi na brak pytań i uwag wiceprzewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały ( z opinią 
negatywną ) i zapoznał również z wynikami konsultacji zawartymi w uzasadnieniu do projektu 
uchwały.
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 12 głosami "za" , 1
głosie "przeciw" i 0 głosów " wstrzymujących się " - podjęła uchwałę Nr XVI/140/12  , która 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu . 
Ad.5
Podjęcie uchwały Nr XVI/141/12 dotyczącej wyrażenia opinii w sprawie zmiany nazwy 
siedziby powiatu 
Wiceprzewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały wyrażający opinię  negatywną w sprawie 
zmiany nazwy siedziby powiatu stargardzkiego ze Stargardu Szczecińskiego na Stargard.
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Wiceprzewodniczący rady zapytał radnych   o pytania bądź uwagi do w/w projektu uchwały i 
również odczytał wyniki konsultacji zawarte w uzasadnieniu do projektu uchwały .
 Wobec braku uwag wiceprzewodniczący poddał w/w projekt uchwały pod głosowanie .
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 12 głosami „za” , 1 
głosie „przeciw”  i 0 głosów „ wstrzymujących się „ - podjęła uchwałę Nr  XVI/141/12 , która 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu .
Ad.6
Podjęcie uchwały Nr XVI/142/12 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości 
Grzędzice .
Wiceprzewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XVI/142/12 , która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu . 
Ad.7 
Podjęcie uchwały Nr XVI/143/12 w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryfy dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków
Wiceprzewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  13 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 13 głosami „za” , 
„przeciw”  0  i  głosy „  wstrzymujące się”  0 –  podjęła  uchwałę  Nr  XVI/143/12 ,  która stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu .  
Ad.8
Podjęcie uchwały Nr XVI/144/12 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 
Wiceprzewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  13 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 13 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i  głosy „  wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XVI/144/12 , która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu . 
Ad.9
Podjęcie uchwały Nr XVI/145/12 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stargard Szczeciński
w 2012 roku 
Wiceprzewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  13 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 13 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i  głosy „  wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XVI/145/12 , która stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu . 
Ad.10
Podjęcie uchwały Nr XVI/146/12  w sprawie rozpatrzenia skargi 
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Agnieszka  Lenda  przedstawiła  stanowisko  komisji 
wypracowane  podczas rozpatrywania skargi na posiedzeniu komisji  ,  a skarga została złożona 
przez Panią  Magdalenę Starzyńską  na nie właściwe zachowanie Pana Bartłomieja Kosa sołtysa 
sołectwa Ulikowa  , a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna opiniując uznała  jednogłośnie skargę za zasadną .
Uzasadniając m.in. tym ,że sołtys jest osobom pełniącą funkcję publiczną i zdaniem komisji nie 
powinien się  tak zachować  ,  bo jest  sołtysem wybranym przez mieszkańców i  powinien im w 
różnych sprawach pomagać .
Wobec  powyższego  wiceprzewodniczący  rady  odczytał  projekt  uchwały  uznający  skargę  za 
zasadną .
Wójt Gminy dodatkowo poinformował ,iż mieszkańcy złożyli wniosek o odwołanie sołtysa , ale na 
zebraniu w dniu 22 marca 2012 r. sołtys nie został odwołany .
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Rada Gminy w obecności 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za” , 
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„przeciw” 0 i  głosy „  wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XVI/146/12 , która stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu . 
Ad.11
Podjęcie uchwały Nr XVI/147/12 w sprawie zmian budżetu gminy na 2012 r. 
Wiceprzewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  13 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 13 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i  głosy „  wstrzymujące się  „ 0 – podjęła uchwałę  Nr XVI/147/12 , która stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu . 
Ad.12
Podjęcie uchwały Nr XVI/148/12 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej 
Wiceprzewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  13 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 13 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „  wstrzymujące się  „  0 – podjęła uchwałę  Nr XVI/147/12 ,  która stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu . 
Ad.13
Podjęcie  uchwały  Nr  XVI/149/12  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  X/78/11  Rady  Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 16 września 2011 r. 
 Wiceprzewodniczący rady  odczytał  w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  13 radnych obecnych na sali  podczas głosowania  13 głosami  „za”, 
„przeciw”  0  i  głosy „  wstrzymujące  się”  0  –  podjęła  uchwałę  Nr  XVI/149/12,  która  stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu .
Ad.14  
Podjęcie  uchwały  Nr  XVI/150/12  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  X/79/11  Rady  Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 16 września 2011 r. 
Wiceprzewodniczący rady  odczytał  w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności  13 radnych obecnych na sali  podczas głosowania  13 głosami  „za”, 
„przeciw”  0  i  głosy „  wstrzymujące  się”  0  –  podjęła  uchwałę  Nr  XVI/150/12,  która  stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu .
Ad.15
Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  Hubert  Lis  przedstawił 
opinię komisji do tematu dotyczącego funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod 
kątem potrzeb mieszkańców gminy , a mianowicie : 
Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  po  przeprowadzeniu  dyskusji  wyrażając 
swoją opinię , przyjęła informację dotyczącą funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego 
pod kątem potrzeb mieszkańców gminy .
Radny Jarosław Kornet – zabierając głos w sprawie uruchomionych kursów autobusów MZK  na 
trasie Stargard- Strumiany przypomniał o tym , iż miało być 6 kursów i powiedział, że  w okresie 
wolnym od nauki nie będzie kursów o godz. 7 00i 1300 i wówczas powstanie  luka czasowa  i dlatego 
potrzebny jest ten kurs dodatkowy o godz. 1100    . 
Wójt Gminy – zabierając głos w sprawie  kursów autobusów MZK  na trasie Stargard -Strumiany , 
które  po  okresie  sondażowym  stały  się  kursami  normalnymi   zaznaczył,  iż  po  rozmowie  z 
dyrektorem MZK sprawa tego kursu jest otwarta.
Radny Jarosław Kornet przypomniał ponownie o trzech kursach powrotnych ,gdzie  pozostawia się 
mieszkańców Rogowa, Lubowa ,Poczernina  .
Radni więcej uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.16
Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił stanowisko 
komisji do tematu dotyczącego oceny funkcjonowania  bibliotek , świetlic wiejskich , przedszkoli 
oraz klubów sportowych na terenie gminy , a mianowicie : 
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Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 27 marca 2012 r. przeanalizowała 
poszczególne  informacje  dotyczące  :  funkcjonowania  Biblioteki  Publicznej  ,świetlic  wiejskich, 
przedszkoli oraz klubów sportowych na terenie gminy . Komisja informację przyjęła.
Przewodniczący dodatkowo poinformował, iż w trakcie dyskusji  nad funkcjonowaniem klubów 
sportowych komisja zwróciła uwagę na fakt,  iż w skład zawodników  niektórych klubów wchodzą 
osoby spoza terenu gminy i dlatego komisja zaproponowała , aby wystąpić z pismem do Prezesów 
Klubów o dostarczanie protokołów meczowych na podstawie , których będzie można ocenić składy 
zawodników .    
Radny Bogdan zapierając głos powiedział m.in. ,że są takie kluby na terenie gminy  w których 80-
90 % składu drużyny stanowią osoby spoza terenu gminy i zdaniem radnego funkcjonowanie takie 
klubu mija się z celem . Radny również zaznaczył ,iż po przeanalizowaniu całej tej sytuacji i po 
zakończeniu sezonu, będzie można  podjąć odpowiednie decyzje  .
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Ad.17
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Agnieszka  Lenda  przedstawiła  opinię  komisji  do  tematu 
dotyczącego  analizy  wydatków  na  płace,  nagrody,  szkolenia  i  delegacje  służbowe  Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Klępinie za 2011 r. , a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 28 marca 2012 r. przeanalizowała informację dotyczącą 
wydatków na płace ,  nagrody,szkolenia i  delegacje służbowe Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w 
Klępinie i ją przyjęła .
Przewodnicząca komisji dodatkowo dodała ,że największe koszty bo 50 % otrzymanej dotacji z 
gminy, stanowią płace Pani Dyrektor . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.18 
Wójt  Gminy  Kazimierz  Szarżanowicz  przedstawił  informację  o  swojej  działalności  w  okresie 
międzysesyjnym , a mianowicie : 
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa :

1) W dniu 20.03.2012 r.  zawarto umowę  notarialną  Rep.  A Nr 1875/2012 stanowiącą  umowę 
sprzedaży nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym nr 48 położonej w obrębie Pę-
zino, oznaczonej numerem działki 79/1 o pow. 0,04 ha. Cena sprzedaży ustalona została na 
kwotę 53 000,00 zł, płatna w 10 ratach rocznych. Nabywca – Robert i Emilia Kasza.

2) W dniu 01.02.2012 r. przeprowadzono I przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż samodziel-
nego lokalu użytkowego nr 2 o powierzchni użytkowej 70,65 m2 w budynku mieszkalno-użyt-
kowym nr 33 wraz z przynależnym do niego pomieszczeniem gospodarczym o pow. 24,50 m2 

na poddaszu budynku oraz udziałem w wysokości 38/100 części w częściach wspólnych budynku 
i takim  samym  udziale  w prawie  własności  działki  gruntu  oznaczonej  numerem  53/1 
o pow. 0,1166 ha, położnej w obrębie Klępino. Cena wywoławcza – 109 158,60 zł. Przetarg za-
kończony wynikiem negatywnym. Do przetargu nie przystąpił żaden oferent.

3) W dniu 09.03.2012 r. przeprowadzono rokowania na sprzedaż nieruchomości gruntowej ozna-
czonej numerem działki 90 o pow. 0,22 ha, położonej w obrębie Sowno. Cena wywoławcza – 
70 000,00 zł. Rokowania zakończone wynikiem negatywnym. Do rokowań nie przystąpił żaden 
oferent.

4) W dniu 09.03.2012 r. przeprowadzono rokowania nieruchomości gruntowej oznaczonej nume-
rem  działki  305/2  o pow.  0,1693  ha,  położonej  w obrębie  Sowno.  Cena  wywoławcza  – 
50 000,00 zł. Rokowania zakończone wynikiem negatywnym. Do rokowań nie przystąpił żaden 
oferent.

5) Wystawiono 7 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych na terenie gminy 
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6) Od 1 marca 2012 r. wydawane są decyzje o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 
napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej 

7) Wydano zezwolenia na usunięcie 19 szt drzew .

W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 

8) Wykonano remonty dróg gminnych i wewnętrznych asfaltowych i żużlowych ( Krąpiel – Żuko-
wo , Witkowo II-Niepodległości , Kiczarowo- kol. Kiczarowo ) 

9) Wyrażono zgodę oraz decyzję na zajęcie pasów drogowych dróg wewnętrznych i gminnych

       na umieszczenie infrastruktury technicznej – 5 szt ,

10) Zakończono postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego na obsługę eksploatacyjną 

      i remonty dróg , wygrała firma BarKaz  ,

11)  Prowadzone jest postępowanie przetargowe na remont świetlicy w Skalinie ( badanie ofert-

        11 sztuk ),

12)   Przetarg na remont świetlicy w Rogowie ogłoszono – otwarcie ofert 4.04.2012 r. 

W Referacie Planowania Przestrzennego 

13)    Wydano:

− 49 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,      

− 5 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,     

− 11 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego  lub  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego gminy,

− 8 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału nieruchomości z 
ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,

− 9 wypisów i wyrysów z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,

− 23  zaświadczenia  i  3  informacje  o  przeznaczeniu  terenów  w miejscowym  planie 
zagospodarowania  przestrzennego  oraz  w  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy,

− 16 zawiadomień o ustaleniu numerów porządkowych dla budynków mieszkalnych;

14) Przygotowanie dokumentacji związanej z ustaleniem warunków zabudowy pod budownictwo 
mieszkaniowe jednorodzinna na terenie gminnych działek w Grzędzicach;

15) Przygotowanie i przeprowadzenie konsultacji społecznych w sprawie ustalenia strefy ochronnej 
związanej z planowaną budową farmy turbin wiatrowych na terenie Grabowa i  Małkocina;

16)Przeprowadzenie konsultacji społecznych w sprawach: 
    - zmiany nazwy gminy Stargard Szczeciński z siedzibą w Stargardzie Szczecińskim na gminę 
Stargard z siedzibą w Stargardzie,
       - zmiany nazwy siedziby powiatu stargardzkiego ze Stargardu Szczecińskiego na  Stargard.
Ponadto Wójt brał udział w spotkaniach , uroczystościach takich jak : 
-w dniu 05.03.2012 r. w uroczystości rocznicy zdobycia Stargardu ,
- w dniu 12.03.2012 r. spotkanie robocze sołtysów ,
- w dniu 15.03.2012 r. narada z dyrektorami szkół ,
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- w dniu 20.03.2012 r.  dni otwarte w gimnazjum ,
- w dniu 22.03.2012 r. dzień otwarty w Szkole podstawowej w Strachocinie ,
- w dniu 22.03.2012 r. zebranie wiejskie w Ulikowie ( odwołanie sołtysa) 
Radny Bogdan Chaładus – zapytał czy jest możliwość wydanie petentowi zaświadczenia w dniu 
zgłoszenia się do urzędu i złożenia wniosku , a nie za 7 dni z czym wiążą się dodatkowe koszty z 
dojazdem .
Sekretarz Gminy odpowiedziała ,że jeżeli jest pracownik na miejscu to nie ma problemu , jeżeli nie 
to pismo należy złożyć w  sekretariacie , a w przypadku dołączenia opłaty to gmina sama przesyła 
adresatowi odpowiednie zaświadczenie  . 
Ad.19 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Grabski przedstawił radzie pisma jakie wpłynęły do 
biura rady od ostatniej sesji , a mianowicie :
– pismo  Wójta  Gminy  w  sprawie  przekazania  wyników  konsultacji  społecznych 
przeprowadzonych w dniu 25 marca 2012 r. z mieszkańcami miejscowości Grabowo i Małkocin w 
sprawie ustalenia strefy ochronnej związanej z planowaną  budową farmy turbin wiatrowych na 
terenie Grabowa i Małkocina ,
– pismo  Wójta  Gminy  w  sprawie  przekazania  wyników  konsultacji  społecznych 
przeprowadzonych w dniach od 8do 22 marca 2012 r. z mieszkańcami gminy Stargard Szczeciński 
w celu uzyskania opinii  mieszkańców w sprawie zmiany nazwy gminy Stargard Szczeciński  z 
siedzibą w Stargardzie Szczecińskim na gminę Stargard z siedzib a w Stargardzie i zmiany nazwy 
siedziby powiatu stargardzkiego ze Stargardu Szczecińskiego na Stargard ,
– pismo Wójta Gminy do Radnych Gminy w sprawie dokonania podziału gminy zgodnie z 
nowymi przepisami na okręgi wyborcze w wyborach do rady gminy i dołączone propozycje ,
– pismo  Pana  Eugeniusza  Szyndlarewicza   skierowane  do Starostwa  Powiatowego  z 
wiadomością do Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie odprowadzenia wód opadowych ,
– pismo  Pana  Sebastiana  Janiaka  skierowane  do  Wójta  Gminy  z  wiadomością  do 
Przewodniczącego  Rady  Gminy  w  sprawie  ustalenia  ekwiwalentu  pieniężnego  wypłacanego 
członkom ochotniczej straży pożarnej ,
– pismo Towarzystwa Opieki Nad Zwierzętami w Polsce Oddział w Stargardzie Szczecińskim 
w sprawie podjęcia uchwały do 31 marca 2012 r. Dotyczącej programu opieki nad bezdomnymi 
zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt ,
– pismo Wójta Gminy zawierające odpowiedź na pismo pani Sylwii Morusiewicz dotyczące 
budowy  odcinka  sieci  wodociągowej  łączącego  istniejącą  sieć  wodociągową  w  Kiczarowie  z 
działką  geod.  Nr  85/1  na  której  p.  S.  Morusiewicz  realizuje  inwestycję  związaną  z  budową 
budynku mieszkalnego jednorodzinnego ,
– pismo  Członków  Komisji  Konsultacyjnej  z  Małkocina  w sprawie  przeprowadzonych 
konsultacji  społecznych w  dniu  25  marca  2012  r.  z  mieszkańcami  miejscowości  Małkocin  w 
sprawie ustalenia strefy ochronnej związanej z planowaną budową farmy wiatrowej gdzie zwracają 
się z prośbą do Przewodniczącego Rady Gminy o weryfikację osób wpisanych do stałego rejestru 
wyborców , które wzięły udział w konsultacjach ,
– pismo Kuratorium Oświaty w Szczecinie , a Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty w 
Szczecinie w sprawie opinii o zamiarze likwidacji Szkoły Podstawowej w Koszewie ,
Wiceprzewodniczący  rady  poinformował  ,że  jeżeli  ktoś  chce  zapoznać  się  dokładnie  z  wyżej 
przedstawionymi  pismami, to znajdują się w biurze rady .
Ad.21
Radna Sylwia Więcek zapytała o remont  drogi  na odcinku Skalin-Wierzchląd ,  gdzie zdaniem 
radnej remont tej drogi jest konieczny.
Wójt Gminy odpowiedział ,że obecny  stan tej drogi wymaga koniecznego remontu .
Radny Mateusz Jarosz – zgłosił do poprawy w ramach gwarancji drogę w Świętem .
Radny Jarosław Kornet – zapytał na jakim etapie jest jest remont drogi – Lubowo i zgłosił swoje 
spostrzeżenia dotyczące niszczenia dróg , a mianowicie powstające nasypy przy drogach przez lata
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 nie pozwalają odpłynąć wodzie ,nie są czyszczone i zimą mróz je niszczy.
Kolejno radny powiedział o wyorywanych kamieniach i układaniu ich blisko drogi , co stwarza 
niebezpieczeństwo dla użytkowników dróg .
Powiedział  również  o  zaorywanych  pasach  drogowych   i  podał  przykład  drogi  powiatowej 
Poczernin do betonówki i tutaj powiedział o ponoszeniu odpowiedzialności przez te osoby   za takie 
czyny .
Wójt Gminy odnosząc się do tych spraw m.in. powiedział ,że ciągle się przypomina właścicielom , 
aby  nie  zaorywali  poboczy  dróg  ,  ale  tutaj  jak  powiedział  wójt  bardziej  należałoby  chyba 
wprowadzić konsekwencje finansowe i tak np. wznowienie granicy czy naliczenie opłaty za zajęcie 
pasa drogowego .
Ad.22
Wójt Gminy – w sprawach różnych poinformował ,iż odnośnie remontów dróg została wybrana 
firma i sukcesywnie drogi będą naprawiane zgodnie ze środkami zabezpieczonymi w budżecie na 
ten cel . 
Radny Daniel Lesner – poruszył sprawę o której już mówił na posiedzeniu komisji , że na ulicy 
Jeziornej w Grzędzicach jeden z mieszkańców wylewa wodę ze swojej posesji zalewając posesję 
innemu mieszkańcowi .
Wójt Gminy odpowiedział ,że urząd zajmie się tą sprawą .
Radny Hubert Lis – poinformował o sprawie dotyczącej  zamieszkałych osób w pomieszczeniach 
po byłych kurnikach w Grabowie , iż warunki są tam nieodpowiednie i obecnie jest tam około 14 
osób w tym jedna osoba na wózku inwalidzkim prawdopodobnie z Wrocławia  .  Osoby te jak 
powiedział radny zgłaszają się do opieki społecznej o pomoc. Jak poinformował radny są to osoby , 
które sprzedały swoje mieszkania , a nowy właściciel kupując lokal z mieszkańcami , ich tutaj w 
Grabowie osiedla . Radny powiedział ,że  o tej sprawie napisał do gminy.
Wójt  Gminy  powiedział  ,że  zgłosił  tą  sprawę  do  policji  ,  sanepidu  i  powiatowego  nadzoru 
budowlanego, czy mogą tam przebywać te osoby  .
Radny Jarosz Mateusz – poruszył  sprawę  osoby mieszkającej  w Świętem  ,  która mimo znaku 
zakazu stawia samochód ciężarowy w niedozwolonym miejscu . 
Radna Sylwia Więcek – poprosiła o komisyjny przegląd stanu technicznego stadionu sportowego w 
Koszewie .
Ad.23       
Wiceprzewodniczący rady podał  termin zwołania następnej  sesji  ,  terminy posiedzeń  komisji  i 
tematy wynikające z planu pracy rady , a mianowicie : 
- XVII sesja Rady Gminy dnia 27 kwietnia 2012 r. godz. 1000

-  komisja  gospodarki  mienia  komunalnego  i  budżetu  dnia  23  kwietnia  2012  r.  godz.  800   z 
tematem : 
   1.Ocena stanu dróg po okresie zimowym, oraz plan budowy i remontów – opinia komisji na sesję,
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 24 kwietnia 2012 r. o godz.8 00   z tematem :
   1.Informacja Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na temat profilaktyki 
      realizowanej na terenie gminy – opinia komisji na sesję ,
- komisja rewizyjna dnia 25 kwietnia 2012 r.  o godz.8 00 z   tematem :
   1.Analiza i ocena przeprowadzonych przetargów – opinia komisji na sesję .
Ad.24
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Grabski podziękował wszystkim za udział  i o 
godz. 12 00  zamknął obrady XVI sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński .
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